

# ***F-teknologsektionen***

## ***Protokoll fört vid Styretmöte 2007-03-22***

*Tid: Torsdag 2007-03-22*

*Plats: Styretrummet*

### **Närvarande**

Vice ordförande:	Henrik Hansson
Kassör:	Erik Holmgren
Sekreterare:	Isabelle Stockman
Ledamot:	Christofer Hellman
F6-ordförande:	Pontus Ekh
DP-överste:	Erik Zakrisson
NollK-ordförande:	Erik Larsson
SNF-ordförande:	Moa Berglund
Farmordförande:	Oskar Karlsson
Focumateriordf:	Mattias Tjus

### **§1. Mötets öppnande**

Holma har äntligen gjort slag i saken och lagat lasagne. Alla höll med om att den var välkryddad med en fin eftersmak av peppar.

### **§2. Runda Bordet**

- NollK schemaplanerar och har tagit kontakt med AT inför antagningsprovet.
- Farm har aspning på gång och planerar eventuella studiebesök.
- Chris håller på med ett hemligt projekt.
- Tjus har glömt att köpa kaffefilter.
- F6 vann över DP i laserdome men det var absolut inte Pontus förtjänst.
- SNF ska ha spmöte onsdag lv 3.
- Kärnstyret har haft aspmöte och har många extremt fina aspar.

### **§3. Fana**

Henhan har gjort sig ovän med marskalkämbetet och har inte fotat fanborgen. Ska få det fixat.

**§4. Bilen**

Bilen har fortfarande inte lämnats in på verkstaden men ska lämnas in inom kort. Eftersom det inte finns någon aktivitet inplanerad och ingen har bokat bilen under påsklovet struntar vi i att ordna med en hyrbil.

**§5. Infotavla**

Info/anslagstavlan kommer att bli färdig så fort DP hinner...

**§6. Omsits**

Efter en lång stunds tystnad gav Holma och Henhan till slut upp och erbjöd sig att styra upp och planera omsitsen.

**§7. Städning**

Nivån måste höjas! Mittdelen är delat ansvar mellan F och GU. Vi använder den mer än GU och får därför ta ett större ansvar med städningen.

**§8. Kommunikation**

Focusansvarige och Hilbertansvarige ska försöka träffas en gång i veckan för förbättrad kommunikation.

**§9. Alkoholtillstånd**

De 12 alkoholtillstånden ska fördelas över föreningarna så att det blir rättvist under året. Förslag på att DP ska få 4 till pubrundorna, nollk och F6 får dela på 4 stycken och de resterande 4 kan användas till annat. Skjuter upp punkten till nästa veckas möte.

**§10. Möbler i Focus**

Tjus har ett förslag på att vi ska avsätta pengar för att inom några år kunna köpa in helt nya och stabilare möbler till Focus. DP planerar inköp av bord och stolar eftersom det saknas en del nu. DP har även planer på att laga de möbler som är trasiga och står i skyddsrummet och ska försöka tvätta bord de otrevliga fläckarna på sofforna. Ska även fortsätta denna diskussion nästa möte.

**§11. Balnågonting**

Jonatak är DP:s representant till Balnågonting och Gill är F6:s.

**§12. Mötets avslutande**

Pontus hade fastnat i labbet och dök upp de sista 5 minutrarna för att äta. Man kan ju tycka att han får skylla sig själv när han skriver semikolon ett steg för långt åt vänster i Labview.

Henrik Hansson  
Mötesordförande

Isabelle Stockman  
Sekreterare